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Idrottsanläggningar i Ekängen 
 
Under många år har diskussionen om idrottsanläggningar i Ekängen pågått 
utan att kommunen har kunnat komma till avslut. Under alla dessa år har 
föreningarna fått klämma ihop sig på de få anläggningar som finns i Ekängen 
eller ta sig till Tallboda och Stångebrofältet för att kunna genomföra sin 
verksamhet. 

 
Ekängen har en översiktsplan som antogs 2012 som ger förutsättningar och 
pekar ut var det kan vara lämpligt att bygga anläggningar, men inget har 
hänt. Läget har dessutom försämrats ytterligare de senaste åren. 

 
Det är orimligt att kommunen inte har kunnat komma till ett avslut på så 
många år trots att förutsättningarna finns. Jag anser att kommunen håller 
Ekängen gisslan genom att skylla på markägare och föreningar, men inte se 
sina tillkortakommanden. 

 
Nu är det skarpt läge. Möjligheten finns att lösa frågan gällande 
idrottsanläggningar i Ekängen. Frågan är om den politiska viljan finns? Utan 
en tydlig politisk vilja kommer frågan aldrig att lösas. 
 
 
Mina frågor till ansvarigt kommunalråd är: 
 

• Vilka politiska initiativ har tagits under 2017 för att lösa situationen 
med idrottsanläggningar i Ekängen? 

 
• Har majoriteten som ambition att lösa ut frågan med 

idrottsanläggningar under 2017? 
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